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Изх. № 1104 / 09.05.2018 г.                                                                                          ДО                                           

МИНИСТЪРА НА       

ЗДРАВЕОПАЗВАНЕТО                   

Г-Н КИРИЛ АНАНИЕВ 

                                             КОПИЕ: 

ДО 

                                                                  ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА                

ПАРЛАМЕНТАРНАТА 

 КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ 

 Д-Р ДАНИЕЛА ДАРИТКОВА 

                                                                                          ДО  

                                                                                                        ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА БЛС  

                                                                                                       Д-Р ВЕНЦИСЛАВ ГРОЗЕВ 

ДО 

  ОБЛАСТЕН УПРАВИТЕЛ НА             

  ОБЛАСТ ПАЗАРДЖИК 

Г-Н СТЕФАН МИРЕВ 

 

 

 

ДКЛАРАЦИЯ 

 
ПРИЕТА НА ЗАСЕДАНИЕ  

НА УС НА  РК НА БЛС – ПАЗАРДЖИК ЗАЕДНО С ДИРЕКТОРИ НА 

ЛЗ ЗА БП ОТ ОБЛАСТ ПАЗАРДЖИК 

 

 

 

 

 

    Уважаеми г-н Ананиев, 

 

             Ние членове на УС на РК на БЛС – Пазарджик, управители на ЛЗ 

за БП и представители на ЛЗ за БП се обръщаме към Вас обезпокоени от 

предложенията в приложение № 30 на проекта за НЗК касаещи 

параметрите за болничните легла за област Пазарджик. 



 

              Уважаеми г-н Ананиев, представители на РК на БЛС - Пазарджик, 

определени с Ваша заповед взеха участие в изработването на ОЗК  на 

област Пазарджик. По време на заседанията на областната  комисия 

представителите на БЛС и останалите членове работиха в пълен синхрон. 

По отношение на брой легла областната комисия се обедини по следните 

параметри: 

 
 



От комисята на НЗК не се получи никакво възражение за преработване 

на параметрите. 

  Но  в публикуваната проектонаредба за обсъждане на НЗК, за обл. 

Пазарджик се предлагат параметри далеч по-различни и в някои 

специалности със силно намален брой легла, като предлаганите параметри 

са по-малки и от този  брой легла, с които има сключен договор за 2017 

год. 

1.  От ЛЗ за БП се предлага да изчезнат леглата по Урология 44 на брой ( в 

Област Пазарджик работят 5 отделения по урология). Къде бихме могли да 

лекуваме болните от нашата област с такива проблеми особено, когато са 

спешни ? Настояваме за оставане на леглата по урология поне в сегашния 

им брой . 

2. От предложените в ОЗК 338 легла по педиатрия и действащи за 2017 

год. 206 бр. според  проекта за НЗК трябва да останат 182 бр. Въпреки 

мотивацията на обл. комисия се решава,  че в осмата по брой жители 

област на страната с повишаваща се заболяваемост на децата и пред почти 

демографска криза детските легла трябва да се намаляват. Настояваме 

детските легла да не паднат под 206 бр. 

3.  Според проекта на НЗК непрофилираните легла по ВБ  - 40 бр. се 

ликвидират  независимо, че се предлага известно увеличение на брой легла 

за някои тесни  специалности по ВБ то ликвидирането на непрофилираните 

легла ще доведе до затруднение, особено за лечение на инфекции на ДДП 

и като съчетаем  предлаганото намаляване на 18 бр. легла по пневмология  

от сега действащите 77 бр., затруднението относно лечението на подобни 

пациенти ще бъде пълно. Настояваме броя на леглата в двете изброени 

специалности да остане на сегашното ниво. 

4. Настояваме брой легла по хирургия да не падне под 122 бр., съдова 

хирургия под 11 бр., очни болести под 11 бр., невро-хирургия под 23 бр. , 

лицево-челюстна хирургия под 6 бр., гръдна хирургия под 10 бр.  

5. При наличните в момента 4 спешни отделения към ЛЗ за БП се предлага 

да остане действащо 1 . Настояваме сегашния брой спешни отделения да 

бъде запазен. 

 

     Приветстваме предложението на комисията по НЗК да увеличи 

брой легла за някои специалности и декларираме, че сме категорично 

против леглата за активно лечение за БП в област Пазарджик да бъдат 

намалени под нивото за което се е работило през 2017 год. 

 

       Уважаеми г-н Ананиев, объщаме се към Вас  за съдействие комисията 

по НЗК да преразгледа и  приеме предложението за брой легла на областна 

комисия  гр. Пазарджик . 

 

    



Предварително благодарим  за съдействието ! 

 

  

 

 
 



 


